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	DATA SUBMISSION QUICK REFERENCE GUIDE
Screening study CT scans should be sent in immediately.  Send all study CT scans within five (5) business days of the imaging examination.

Archive data in UNCOMPRESSED DICOM format, send and store images on compact disc. Make a local (source) copy of the CT scan for local source data record filing, and make an identical (transmittal) copy for Bio-Imaging (BI).

Archiving, labeling and shipping supplies have been provided in the study kit. Complete all labeling, complete all documentation, and use the provided express courier to send the package to BI. 

Do not send any CT images unrelated to the subject or unrelated to this clinical study. 

The pre-selected courier services for this study are:

· Federal Express (FedEx) for the United States

· Federal Express International for Australia, Canada, and New Zealand

· DHL for Continental Europe

The study kit contains courier express packaging slips (airbills). These airbills already have the specific BI project number (13515) for this study.
	БЫСТРЫЙ СПРАВОЧНИК ПОДЧИНЕНИЯ ДАННЫХ. 

Скрининг компьютерной томографии нужно отправить немедленно. Отправьте все исследования компьютерной томографии в течение пяти рабочих дней с изображением экспертизы.

Архивные данные в несжатом DICOM формате отправить  и сохранить изображения на компакт-диске. Сделайте локальную копию компьютерной томографии для местного источника исходной записи данных и сделайте идентичную копию для биовизуализации (BI).
Архивирование, маркировка и транспортировка запасов предоставлены в комплекте исследования. Завершите всю маркировку, завершите всю документацию и используйте предоставленного экспресс курьера для того, чтобы отправить пакет в BI.
Не присылайте изображения компьютерной томографии, которые не имеют отношения к делу или не относятся к клиническому исследованию.
Предварительно отобранными службами доставки для этого исследования являются:

· Федеральный  Экспресс (FedEx) для Соединенных Штатов
· Международный Федеральный  Экспресс для Австралии, Канады и Новой Зеландии

· DHL для континентальной Европы
Комплект исследования содержит накладную упаковки экспресс курьера. Эти накладные уже имеют специальный номер(13515) проекта биовизуализации для этого исследования.
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	О ПОЭЗИИ ИОСИФА БРОДСКОГО: ВПЕЧАТЛЕНИЯ И РАЗМЫШЛЕНИЯ

Иосиф Бродский – великая и трагическая фигура, при том что он – лауреат Нобелевской премии, признанный классик русской и мировой литературы, высоко ценимый во всем цивилизованном мире. Присуждение ему Нобелевской премии (1987) через 15 лет его жизни в изгнании прервало заговор молчания о нем на родине. Его стали издавать, писать о нем, подражать ему, пародировать, появилась музыка на его стихи. Всё это произошло бы гораздо раньше, если бы не насильственное его отторжение от участия в русском литературном процессе.

В самом начале своего творческого пути (в 1957 г.), осознав своё поэтическое предназначение, Бродский заявил: «Я заражен нормальным классицизмом», что означало в его устах верность основам христианской культуры с её ориентацией на личность, связанную и с землёй, и с небом, принципу драматического построения произведения, заботе о композиции и ритме. 

Но по смыслу и настроению его стихи звучали рядом с классикой контрастно. Опираясь на её традиции, он утверждал другое отношение к миру, другое его видение, другую интонацию. 
	ABOUT JOSEPH BRODSKY’S POETRY: IMPRESSIONS 

AND REFLECTIONS.
Joseph Brodsky is a great and tragic figure, with it all he is a Nobel prize-winner, a recognized writer of classics of the Russian and world literature, highly valued all over the civilized world. His Nobel prize awarding (1987) in 15 years of his life in exile interrupted silence conspiracy about him in his Motherland. He became to be published, written about, imitated, parodied, appeared music to his lines. All that would happen much earlier, if it was not a violent tearing away of him from participating in Russian literary process. 

At the very beginning of his career as a writer (in 1957), having realized his poetic mission, Brodsky announced:”I am infected by normal classicism”, that meant in his lips faithfulness to the bases of Christian culture with its orienting to the personality, connected both with the earth and with the sky, to the principle of a drama construction of a work, care of a composition and a rhythm.
But his verses on their sense and mood sounded contrasting near classics. Relying on its traditions, he established another relation to the world, another vision and intonation.  
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	РАЗМЫШЛЕНИЯ НА ТЕМУ АМЕРИКАНСКОЙ ИМПЕРИИ
Недавно Boston Globe Magazine опубликовал интересную статью "The Imperial Imperative" («Имперская императива»). Автор статьи Чарльз Сенотт был приглашен на обед с чиновником Коалиционного Временного Правительства Ирака в одном из бывших дворцов Саддама Хусейна. За обедом обсуждались вопросы американской политики и завоевание древних земель Месопотамии и Вавилона, то есть Ирака. Высокопоставленный американский чиновник оказался откровенным собеседником. 
«Конечно, мы — империя!», — воскликнул он. «Но мы отличаемся от других. У нас нет территориальных притязаний, есть только идеи, как например свободная торговля, демократия, охрана изобретений. Естественно, Макдональдс, Майкрософт и прочие. Но, на самом деле, мы здесь не только для этого. Мы пришли сюда, чтобы обеспечить безопасность Америки. В этом наша миссия. А еще в том, чтобы помочь народу Ирака построить свое будущее».
В то же время, чиновник просил не публиковать его имя, иначе он не сможет говорить откровенно (?!). Значит, свободу слова американские власти с собой не привезли.
	REFLECTIONS ON THE TOPIC OF AMERICAN EMPIRE.
Recently Boston Globe Magazine has published an interesting article «The Imperial Imperative». The author of the article Charles Senott was invited to dinner with the official of Provisional Coalition Government of Iraq in one of the Saddam Hussein’s former palaces. The questions about American politics and the conquest of ancient lands of Mesopotamia and Babylon, that is Iraq, were discussed at dinner. The high-ranking American official occurred to be a frank interlocutor.
«Of course, we are Empire! »,-he exclaimed. «But we differ from others. We have no territorial claims, only ideas, as ,for instance, free trade, democracy, protection of inventions. Surely, McDonald’s, Microsoft and others. But, in fact, we are here not only for this purpose. We have come here to provide the security of America. This is our mission. And also to help the Iraq people to build their future. » 
At the same time, the official asked not to publish his name, otherwise he could not speak frankly (?!). That means that American authorities hadn’t brought freedom of speech with themselves.


